
                  

ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 

EΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
ΝΟΜΟΣ ΗΜΑΘΙΑΣ 

ΔΗΜΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 
Από το υπ’ αριθ. 19/2022 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 257/2022                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 

Έγκριση της αριθ. 67/2022 απόφασης Δ/κού 

Συμβουλίου της Κοινωφελούς Επιχείρησης 

Πολλαπλής Ανάπτυξης Βέροιας, περί έγκρισης 

δημιουργίας τμήματος αγωνιστικού λάτιν 

 

Σήμερα 9 Νοεμβρίου του έτους 2022 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:30 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 

Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 

4-11-2022 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους 

Προέδρους Δημοτικών Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 

του ν.3852/2010, όπως αυτό αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν.4555/2018 και 

τροποποιήθηκε από τα άρθρα 177 και 184 του ν.4635/2019. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 

επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  32 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Η. Τσιφλίδης, 2) Β. Παπαδόπουλος, 3) Σ.Ασλάνογλου, 4) Κ. 

Ρίζος, 5) Θ.Θεοδωρίδης, 6) Σ.Διαμάντης, 7) Κ. Γρηγοριάδης, 8) 

Λ.Ακριβόπουλος, 9) Θ. Κορωνάς, 10) Α. Λαζαρίδης, 11) 

Α.Σιδηρόπουλος, 12) Α.Δέλλας, 13) Λ.Ασλανίδης, 14) 

Γ.Μπατσαρά, 15) Σ. Τζήμα, 16) Ε.Κελεσίδης, 17) Κ.Βασιλειάδης, 

18) Κ.Παλουκίδης, 19) Δ.Πυρινός, 20) Χ.Τσιούντας, 21) 

Π.Παυλίδης, 22) Γ.Γουλτίδης, 23) Γ.Μιχαηλίδης, 24) 

Β.Στεφανόπουλος, 25) Α.Μαρκούλης, 26) Κ.Τροχόπουλος, 27) 

Κ.Θεοδωρίδης, 28) Π.Μουχτάρη, 29) Δ.Τσανακτσίδης, 30) 

Δ.Ράλλη, 31) Γ.Μελιόπουλος, 32) Ι.Τσαναξίδης. 

Α.Τσαχουρίδης, Β.Λυκοστράτης, 

Ν.Λαζόπουλος, Μ. Σουμελίδης, 

Ν.Αγγέλου, Χ.Κελεσίδης, 

Σ.Στουγιάννος, Γ.Δεμερτζίδης, 

Χ.Τσολακίδης 

                 Παρόντες πρόεδροι και εκπρόσωποι Κοινοτήτων                                                                
Η.Καραμήτσος 

Απόντες πρόεδροι & εκπρόσωποι Κοινοτήτων 
Γ.Τσιλογιάννης, Σ.Κωτσιαντής, Σ.Παπά, Μ.Παπαδοπούλου, Ε.Χειμωνόπουλος, Α.Ζησιόπουλος, Η.Σοφιανίδης, 

Ι.Βοργιατζίδης, Γ.Λιλιόπουλος, Κ. Τζήμας, Α. Τσιφλίδης, Χ.Κεχαΐδης, Γ.Ευτηριάδης, Α. Τσαπράνης, 

Ι.Σιδηρόπουλος, Ν.Μαργαριτόπουλος, Α.Καραβασίλης, Ι.Χειμώνας, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Κ.Βύζας, 

Γ.Σίτας, Ε.Παγούρας, Π. Ποταμόπουλος, Α.Πιτούλιας, Μ. Λαμπριανίδης, Χ.Κεφτές,  

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Τσαναξίδης, 

Θ.Θεοδωρίδης, Β.Στεφανόπουλος, Α.Μαρκούλης, Κ.Τροχόπουλος, Κ.Θεοδωρίδης, Π.Μουχτάρη. 

2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 274/2022 αποχώρησε ο κ. Γ.Μιχαηλίδης 

3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 276/2022 προσήλθε ο κ. Γ.Μιχαηλίδης 
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη του 

συμβουλίου το από 10-10-2022 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου Κωνσταντίνου Βοργιαζίδη, που 

έχει ως εξής: 

Το Διοικητικό Συμβούλιο της Κοινωφελούς Επιχείρησης με την επωνυμία «Κοινωφελής 

Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης (Κ.Ε.Π.Α.) Δήμου Βέροιας» με την αριθ. 67/2022 απόφασή του 

ενέκρινε τη δημιουργία νέου τμήματος αγωνιστικού λάτιν 

Με τις διατάξεις του άρθρου 259 του ν. 3463/06 (114Α΄), όπως αυτό τροποποιήθηκε με 

αυτές της παρ. 14 του άρθρου 10 του ν. 4071/12 (85Α') ορίζεται ότι: 

«2. Εφόσον η δραστηριότητα της επιχείρησης συνδέεται με την παροχή υπηρεσιών, είναι 

δυνατή, με απόφαση του διοικητικού συμβουλίου αυτής, η είσπραξη εύλογης αποζημίωσης από 

τους αποδέκτες αυτών για κάλυψη μέρους του κόστους των προσφερόμενων υπηρεσιών. Η σχετική 

απόφαση υπόκειται στην προηγούμενη έγκριση του δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου που 

λαμβάνεται με την απόλυτη πλειοψηφία του συνόλου των μελών του». 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το συμβούλιο να αποφασίσει για την έγκριση ή μη 

της υπ’ αριθ. 67/2022 απόφασης του Διοικητικού Συμβουλίου της παραπάνω επιχείρησης.   

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Παυλίδης: Το εισηγητικό αναφέρει για την παροχή υπηρεσιών και την εύλογη αποζημίωση 

την οποία ορίζουμε. Πως προσδιορίστηκε αυτή η εύλογη αποζημίωση; Ανάλογα με τα έξοδα των 

καθηγητών;  

Δέλλας: Προσλαμβάνεται συγκεκριμένος καθηγητής ο οποίος θα κάνει αυτά τα μαθήματα 

και η αμοιβή του θα είναι βάσει των ωρών που θα διδάξει όπως με όλους τους καθηγητές της ΚΕΠΑ. 

Παυλίδης: Η επιχείρηση θα έχει κέρδος απ’ αυτό; 

Δέλλας: Αφού θα έχει μαθητές, θα έχει και κέρδος. 

Παυλίδης: Πόσο τις εκατό έχει προσδιοριστεί; 

Δέλλας: Θα εξαρτηθεί από τι προσέλευση θα έχει. Πρέπει να εγκριθεί πρώτα ώστε να 

ξεκινήσει το τμήμα. 

Τσανακτσίδης: Αυτά τα τμήματα έχουν χρέωση λάτιν 200,00€ τα δύο 60λεπτα την 

εβδομάδα Αυτά τι αφορούν το μήνα; 

Ρίζος: Ετήσια δίδακτρα είναι αυτά 

Τσανακτσίδης: Τα άλλα τμήματα που αφορούν τους διαγωνισμούς, κοστίζουν 48,00€, 

96,00€ και 144,00€ τον μήνα. Δεν είναι λίγο υπερβολικά αυτά; 

Ρίζος: Πως το κρίνουμε αν είναι υπερβολικά αυτά; Η ΚΕΠΑ έχει καθορίσει αυτές τις τιμές.  

Τσανακτσίδης: Δεν ανέφερα ποια υπηρεσία έβγαλε τα δίδακτρα. Ανέφερα ότι κοστίζουν 

πολύ. 

Ρίζος: Δεν τα θεωρώ υπερβολικά, γι’ αυτό και τα υπέγραψα. 

Τσανακτσίδης: Σε ένα γυμναστήριο η συνδρομή είναι στα 40,00€, εδώ για ένα 60λεπτο 

μάθημα θα πληρώνουμε 48,00€ τον μήνα;  

Το θεωρώ υπερβολικό και θα το καταψηφίσω. 

Μιχαηλίδης: Από την εμπειρία μου θα σας πω ότι όταν προκύπτουν τέτοια ζητήματα είτε σε 

καινούρια τμήματα είτε στα υπάρχοντα και γίνονται ανατιμήσεις, πάντοτε η κοινωφελής επιχείρηση 

λειτουργούσε άκρως ανταποδοτικά. Δεν επιχειρούσε να βγάλει κέρδος. Βλέπαμε πως είναι τα 

δεδομένα, ποιες είναι οι δαπάνες και οι υποχρεώσεις και έβγαινε ακριβώς το ποσό. 

Πάντοτε με τη σύγκριση στην ευρύτερη αγορά. Οι τιμές που αναφέρονται είναι 100% 

ανταποδοτικές, με την έννοια ότι πρέπει να καλυφθούν οι δαπάνες, να πληρωθεί το προσωπικό και 

όσοι εμπλέκονται στο εν λόγω μάθημα. 

Άρα μην σας ξενίζουν τα νούμερα και μην σας προκαλούν πανικό. Είναι άλλα τμήματα που 

έχουν μεγάλη συμμετοχή μαθητών και είναι πιο χαμηλά τα δίδακτρα γιατί υπάρχει μαζικότητα. 

Έτσι ακριβώς λειτουργεί η διαδικασία. 

Παυλίδης: Συμφωνούμε για το τμήμα αλλά να συμφωνήσουμε επίσης ότι το τμήμα δεν 

έρχεται ώστε να κλείσει τις ιδιωτικές σχολές.  

Διαβάζουμε ότι ο ελάχιστος αριθμός μαθητών θα είναι οκτώ άτομα, αν είναι επτά δεν θα 

λειτουργήσει το τμήμα;  
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Αν ο δήμος θέλει να αναπληρώσει ένα κενό των ιδιωτικών σχολών που δεν λειτουργούν έξω 

ας γίνει και σχολή super market και φούρνου ώστε να κλείσουν όλοι οι ιδιώτες.  

Επειδή ο δήμος δεν το έκανε αυτό με το σινεμά «star», την φετινή χρονιά το έκανε. Κέρδος 

πολλές φορές δεν βγαίνει από την προσφορά υπηρεσιών αλλά θα ήθελα να υπάρχουν εξηγήσεις 

πάνω σε αυτό. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του Δημάρχου; 

Υπέρ της εισήγησης του Δημάρχου ψήφισαν είκοσι δύο (22) δημοτικοί σύμβουλοι, οι:  Η. 

Τσιφλίδης, Β.Παπαδόπουλος, Σ.Ασλάνογλου, Κ.Ρίζος, Σ.Διαμάντης, Κ.Γρηγοριάδης, 

Λ.Ακριβόπουλος, Θ.Κορωνάς, Α.Λαζαρίδης, Α.Σιδηρόπουλος, Α.Δέλλας, Λ.Ασλανίδης, 

Γ.Μπατσαρά, Σ. Τζήμα, Ε.Κελεσίδης, Κ.Βασιλειάδης, Κ.Παλουκίδης, Δ.Πυρινός, Χ.Τσιούντας, 

Π.Παυλίδης, Γ.Γουλτίδης, Γ.Μιχαηλίδης 

Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Δ.Τσανακτσίδης, Δ.Ράλλη 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 10-10-2022 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 

2.- Την υπ’ αριθ. 67/2022 απόφαση του Δ/κού Συμβουλίου της Κοινωφελούς Επιχείρησης 

Πολλαπλής Ανάπτυξης Βέροιας 

3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 

4.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκε από το άρθρο 72 του ν.4555/2018, 

του άρθρου 67 του ν. 3852/2010, όπως αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν. 4555/2018 και 

τροποποιήθηκε από τα άρθρα 177 και 184 του ν.4635/2019 και του άρθρου 259 του ν.3463/2006, 

όπως τροποποιήθηκε από το άρθρο 10 του ν.4071/2012. 

 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 

Εγκρίνει την υπ’ αριθ. 67/2022 απόφασης Δ/κού Συμβουλίου της Κοινωφελούς Επιχείρησης 

Πολλαπλής Ανάπτυξης Βέροιας, περί έγκρισης δημιουργίας τμήματος αγωνιστικού λάτιν. 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό 257/2022 

.............................................................................................………................................. 

 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 

συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

 

 

Αριστομένης Λαζαρίδης 

 

 

ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Η. Τσιφλίδης  Η. Καραμήτσος  

Β. Παπαδόπουλος     

Σ. Ασλάνογλου     

Κ. Ρίζος     

Θ. Θεοδωρίδης     

Σ. Διαμάντης     

Κ. Γρηγοριάδης     

Λ. Ακριβόπουλος     

Θ. Κορωνάς     

Α. Σιδηρόπουλος     

Α. Δέλλας     

Λ. Ασλανίδης     

Γ. Μπατσαρά     

Σ. Τζήμα     

Ε. Κελεσίδης     

Κ. Βασιλειάδης     

Κ. Παλουκίδης     

Δ. Πυρινός     

Χ. Τσιούντας     

Π. Παυλίδης     

Γ. Γουλτίδης     

Γ. Μιχαηλίδης     

Β. Στεφανόπουλος     

Α. Μαρκούλης     

Κ. Τροχόπουλος     

Κ. Θεοδωρίδης     

Π. Μουχτάρη     

Δ. Τσανακτσίδης     

Δ. Ράλλη  

Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια 17-11-2022 

Ο Δήμαρχος 

 

 

 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Γ. Μελιόπουλος 

Ι.  Τσαναξίδης 
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